
REFERAT FOR BESTYRELSESMØDE 1 APRIL 2020 

DELTAGERE:  Lone Nim           (LN) 

 Birthe Basse           (BB) 

 Nicolaj Kjerkegaard (NK) 

 Kim Vad           (KV) 

 Mogens Dalsgaard   (MD) Referat 

 Janne Dyg        Afbud 

 Tove Troelsen Afbud 

Punkt 1: Godkendelse af referatet af 6 februar. 

 Godkendt. 

Punkt 2: Opgaver og fordeling af arbejdet for bestyrelsesmedlemmer 

Herunder tænkes. Skovbrynets hjemmeside, opsyn af legepladser, vaskerier og 

friarealer og fælleshuset. 

Til dette punkt, blev bestyrelsen enige om, at hvert bestyrelsesmedlem og 

suppleanter skulle til næste best. møde, lave et oplæg til hvordan vi i detaljer kunne 

tænke os at gennemgang af  tildelt ansvarsområder skal gennemgås.                                                      

Følgende blev vedtaget: 

(KV) Opsyn med legepladser, at de er vedligeholdte med sand og maling, borde og 

bænke ligeledes vedligeholdte med maling. (Vores ejendomsfunktionærer har det 

overordnede ansvar for sikkerhed).  

(LN) Opsyn med udenomsarealer. At der er pænt og ikke for meget ukrudt i vores 

område. 

(BB) Opsyn med vores vaskerier. At der er gjort ordentligt rent, ryddeligt og hvis de 

trænger til maling. 

(NK) Har ansvaret for SKOVBRYNETS FB side. Herunder at brugerne overholder de 

regler der er ved indlæg på denne side. 

(NK) Laver et indlæg på vores FB med opfordring til at bruge postkasserne i 

vaskerierne til at komme med forslag til bestyrelsen. 

(NK) Er ligeledes tovholder (økonomisk) for et evt. Aktivitetsudvalg. 

(MD) Har opsyn med Fælleshuset og billardrummet vedr. rengøring og 

vedligeholdelse af inventar. 

 



Punkt 3: Skal vi have et formaliseret samarbejde med bestyrelsen fra Skrænten? 

Herunder tænkes der på FB side og vores fælles vores sydlige legeplads. Forslag til udvidelse 

er tilsendt jer tidligere.   

Følgende blev vedtaget: 

Vi skal ikke blande vores FB sider, men vi kan godt gøre opmærksom på de FB sider der er i 

SKOVBRYNET og SKRÆNTEN. Det er følgende: Skrænten&Skovbrynet den er offentlig og så er 

der Køb/salg/bytte Skovbrynet er en lukket gruppe. Og vores egen: Skovbrynet-Vejle Øst er 

en lukket gruppe. 

Vi har fået tilsendt et forslag om udvidelse af den sydlige legeplads for ca. 180.000 kr. for at 

tilgodese de små og lidt større børn fra ØsterBO. (MD) tager kontakt til Skræntens formand 

herom. 

Punkt B: Hvad skal vi bruge de nedlagte legepladser til? 

 Følgende blev vedtaget: 

 Nedlagte legepladser på Pilen. Da der ikke er udsigt at vi kunne bruge pladserne til at få 

 måske 1 parkeringsplads mere, besluttede bestyrelsen, at der skal lægges fliser i stedet for.

 Så bliver der etableret et gårdmiljø med borde/bænke og buske indimellem, så man med 

 tiden kan  sidde nogenlunde ugenert. Ved Egen vil der blive sået græs. 

Punkt 4: Kunne ønske at vi fik en oversigt over følgende: Hvor tit bliver vaskerierne rengjorte, og hvor 

lang tid har de til rengøringen og samt prisen. Det samme med trappeopgangene, samt 

fælleshuset. Samt en rengøringsbeskrivelse. Hvilket matriale får nye beboere og dem der 

ansøger om dyrehold? 

 Følgende blev vedtaget: 

 (MD) Tager kontakt til Helle Friis vedr. ovenstående, når vi får nogenlunde tilstande igen.

 Bestyrelsen ønsker tilsendt regnskab for hvad  det har kostet afd. 35 beboere at hjemsende 

 vores ejendomsfunktionærer. 

Punkt 5: Hvordan har Skovbrynets beboere klaret sig i forbindelse med Corona Virus? 

Vores beboere har taklet det rigtigt flot med at hjælpe hinanden og med at tilbyde hjælp til 

både indkøb og rengøring af vaskeri og trapper. STORT TAK for den indsats der blev gjort. 

Punkt 6: Evaluering af repræsentantskabsmøde i ØsterBO. 

(NK) Stillede op til repræsentantskabet, men blev desværre ikke valgt ind. (MD) stilledede op 

som suppleant, og blev 1ste. Suppleant. 

Punkt 7: Markvandring ultimo maj. Og dato for best. egen markvandring. 

ØsterBO har meldt ud via skrivelse til de beboere der har haver, at dette vil blive gennemført 

ultimo maj. Bestyrelsen har besluttet at gennemføre vores egen markvandring søndag den 

10 maj 2020.  

 



 

Punkt 8: EVT. Tremmer for i åbningen i container ind til pap. 

 Følgende er besluttet: 

Vores ejendomsfunktionærer bruger mange timer på at folde vores pap sammen i 

containeren. Derfor vil der blive lavet (tremmer) i åbningen til pap, så man bliver nød til at slå 

sit pap sammen som man SKAL. 

 OBS: Lågen for enden af containeren, kan åbnes så store møbler kan komme den vej ind! 

 Der ønskes sedler på dørene til opgangene i forbindelse med tømning af cykelskurene. 

BESTYRELSEN ØNSKER JER ALLE EN RIGTIG GOD SOMMER – TAL ORDENTLIG TIL HINANDEN OG PAS GODT 

JER SELV OG JERES FAMILIE 

  

 

E-mailadresse til bestyrelsen: oboafd35@bestyrmail.dk  

  

 

 

 

  


